
Referat af Ordinær Generalforsamling 2016  

for Jacobsmindevej vejlaug  

der blev holdt  

Mandag 9. maj 2016 fra kl. 19 til kl. 20   
i   

Humlebæk Bibliotek - Salen  

  

Kære Beboer på Jacobsmindevej  

Her følger referat af den ordinære generalforsamling 2016 i vores allesammens vejlaug.  

Dagsorden var som følger:  

  

1. Valg af dirigent  

2. Formandens beretning  

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab  

4. Godkendelse af kontingent for indeværende år  

5. Indkomne forslag til afstemning  

6. Hvordan gik det da vi selv passede vej og fortov i 2015? Evaluering og beslutning   

7. Valg af bestyrelse og suppleanter  

8. Eventuelt  

  

Ad 1  
Vi var 4 matrikler repræsenteret af fremmødte +3 fra bestyrelsen.  

Mette ( nummer 9) blev valgt til dirigent. 
  

Ad 2  
Formandens beretning. Fra beretningen er der brug for at fremhæve at:  

 Vi byder velkommen til de nye beboere i nummer 3, 14 og 16.  
 Vejfesten 2016 er i hænderne på Annette og Kim (nr. 8), Lise og Poul (nr. 17) og Julie 

og Christian ( nr. 18b).  

  

Ad 3 og 4 
Regnskabet blev godkendt og et kontingent på 500 kr. for 2016 blev godkendt.  

Kassereren udsender detaljer om betaling af kontingent på mail snart.  



.   

Ad 5 
Ingen indkomne forslag.  

  

Ad 6 
Enighed om at fortsætte med at vi beboere selv står for pasning af vejens fortove og 
rendestene. Det besluttedes så at vi igen i år skal afholde en fælles arbejdsdag i 
sensommeren. Mere om det følger snarest. Om vejen og vedligeholdelsen i øvrigt:  

 Det påhviler os alle hver især at passe fortovet og feje rendesten, luge og rive sten.  
 Det blev diskuteret, om der er mangel på de små nøddesten, der udgør fortovet. Til 

det besluttede vi, at alle hver især må vurdere, om der er behov for at supplere 
stenene ved egen matrikel inden næste generalforsamling. Vi kan så beslutte et 
samlet indkøb af sten i bigbags i 2017, hvis der viser sig behov for det.  

 Generalforsamlingen minder om, at bygherrer på vejen selv vurderer og udbedrer 
skader på vej, kantsten eller fortov, som skyldes eget byggeri.   

Ad 7 
Peter (kasserer, nr. 19) og Poul (sekretær, nr. 17) blev valgt i 2013 og var på valg i år og 
lod sig genvælge. Suppleant Bodil (nr. 10) blev genvalgt og Julie (nr. 18B), som ønskede 
at ophøre på posten som suppleant blev erstattet af Mette (nr. 9).  

  

  

  

Med venlig hilsen på bestyrelsen vegne  

 
Poul (sekretær)  

  

Christian (nr. 1), Poul (nr. 17) og Peter (nr. 19).   

 


